
Årsmøde 2014
Med besøg af biolog Bo Boysen fra Holstebro Kommune.
Bo Boysen fortalte om naturkvalitet i forbindelse med anlæggelse af motorvejen til 
Holstebro. 

Motorvejens linieføring ved Holstebro



Bo Boysen fortæller

Se mere i referatet
Se hjemmesiden www.allearter.dk

http://old.dn.dk/Admin/Public/DWSDownload.aspx?File=%2FFiles%2FFiler%2FLokale_afdelinger%2FHolstebro%2FReferat+den+4+november+2014+%26Aring%3Brsm%26oslash%3Bde.doc
http://www.allearter.dk/


 

Ole Primdahl aflægger årsberetning

Se referat fra årsmødet her.
Se Ole Primdahl´s beretning her

http://old.dn.dk/Admin/Public/DWSDownload.aspx?File=%2FFiles%2FFiler%2FLokale_afdelinger%2FHolstebro%2F%26Aring%3BRSBERETNING+2014.docx
http://old.dn.dk/Admin/Public/DWSDownload.aspx?File=%2FFiles%2FFiler%2FLokale_afdelinger%2FHolstebro%2FReferat+den+4+november+2014+%26Aring%3Brsm%26oslash%3Bde.doc
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